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Transportudvalget har i brev af 2. februar 2022 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V). 

Spørgsmål nr. 225: 

Forventer ministeren i sin egenskab af statslig medejer af PostNord 

AB, at PostNord Logistics udvikler sig til en positiv business case 

for PostNord og dermed for de danske og svenske skatteydere in-

den for en relativt kort tidshorisont, eller ventes det, at PostNord 

AB de næste 1-3 år fortsat vil skulle foretage kapitaltilførsler til 

PostNord Logistics? 

Svar: 

Spørgsmålet har været forelagt Post Danmark A/S, der har oplyst 

følgende, som jeg skal henholde mig til:  

”Det er ikke vores forventning, at der skal tilføres yderligere kapital 

til PostNord Logistics i de kommende 1-3 år, idet virksomheden in-

den for de seneste år har gennemført en stor omstilling, som har 

givet betydelige forbedringer, som det fremgår af de seneste års re-

sultater og forventningerne udtrykt i årsregnskabet for PostNord 

Logistics for 2020. Årsregnskabet for PostNord Logistics for 2021 

er endnu ikke offentliggjort, men det er vores forventning, at det 

bliver et positivt resultat.” 

Med venlig hilsen 

Trine Bramsen 
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